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JÄRVENPÄÄN KAUPUNGIN VAMMAISNEUVOSTO
Aika 18.11.2021 klo 17
Paikka verkkopalaverina

Jäsen Jäsenyhdistys Läsnä Poissa

Jonna Kiviniemi pj
Silja Siijärvi, vara

K-U Omaishoitajat ja läheiset ry
K-U Muistiyhdistys

x
x

Mika Väisänen Järvenpään seudun Invalidit ry x

Irma Saari
Jaana Pahkamäki, vara

K-U Hengitysyhdistys ry
K-U Hengitysyhdistys ry

x
x

Maarit Honkanen 
Jaana Leinonen, vara

K-U Kuulo ry
K-U Kuulo ry

X
x

Taina Kölhi, varapj Autismiyhdistys PAUT ry x

Jari Varpula
Petri Huttunen, vara

K-U Näkövammaiset ry
K-U Näkövammaiset ry

x
x

Hanna Gröhn siht.
Kristiina Gullstén, vara

Uudenmaan Epilepsiayhdistys ry
K-U Kehitysvammaisten tuki ry

x
x

Spesia

Lautakuntien asettamat 
edustajat

Jere Haavisto
Riina Kurkinen, vara

Hyvinvointilautakunta x
x

Riitta Keinänen-Korpela
Raimo Finér, vara

Opetus- ja kasvatuslautakunta x
x

Marko Ekroth
Henri Kontkin, vara

Kaupunkikehityslautakunta x
x

Venla Lehtosalo
Saga Santonen, vara

Nuorisovaltuusto X
x

Pilvi Kallio-Meriläinen (työajalla) X  klo 18 asti

vieraana: sos.asiamies Clarissa Peura klo 17-17.40
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§1 Kokouksen avaus 

     Varapuheenjohtaja Taina avasi kokouksen klo 17      

§2 Sosiaaliasiamies Clarissa Peura kertoo työstään ja vampaongelmista

     Vammaispalveluista tulee kolmanneksi eniten yhteydenottoja

     Aika tasaisesti tulee yhteydenottoja KeuSoten alueelta

§3 Toimintasäännön hyväksyminen kaupunginhallitukselle esitettäväksi

     Pilvi esitteli toimintasääntöön tehdyt muutokset, esityslistalla tämä kohta oli §6, mutta siirrettiin 
tähän väliin, jotta Pilvi pääsi seuraavaan tapaamiseen. 

    Puhuttiiin samalla vuosikellosta, jotta jäsenien vaihtumisen myötä on helpompi jatkossa nähdä 
milloin vuosittain toistuvat asiat ajankohdat.

§4 Edellisen kokouksen pöytäkirja

    Kävimme edellisen pöytäkirjan läpi ja hyväksyimme sen sisällön.

§5 Vammaisneuvoston taloustilanne ja ensi vuoden budjetti

 Katsoimme tämän hetkisen taloustilanteen läpi niiltä osin miten osattiin sitä tulkita ja samalla     
sovittiin joulukuulle vielä yksi kokous jossa valmistellaan ensi vuoden budjettia.

§6 Keusote-alueen vanejen kokoontuminen alkuvuosi 22

Kiinnostusta kokoontumiseen on, palataan asiaan vielä kun tarkempaa tietoa on.

Sovittiin vielä pikkujoulujen järjestämisestä että Taina selvittää esteettömän paikan, ehdotettiin 
Huvilan kabinettia, osallistujia 15-20 henkilöä, vanen jäsenet, avustajat, vieraat

Taina tekee kutsun myös kaupunginjohtajalle sekä kaupunginvaltuuston puheenjohtajalle

§7 Kokouksen päättäminen

Kokous päätettiin klo 18.30
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Päivämääriä

• infotilaisuus kehitysvammaisten palvelujen uudelleen organisoinnista Uudellamaalla 23.11. 
klo 17:30-18:30

Vammaisneuvostopäivät 22.–23.11.2021.

• Valtiovarainministeriön avoimen hallinnon hanke ja vammaisten henkilöiden oikeuksien 
neuvottelukunta VANE järjestävät yhdessä kansallisen Vammaisneuvostopäivän 22.–
23.11.2021. Tapahtuma järjestetään verkkoseminaarina kahtena peräkkäisenä iltapäivänä 
klo 13–16. Tapahtuman tavoitteena on, että vammaisneuvostojen edustajilla olisi nykyistä 
enemmän mahdollisuuksia valtakunnalliseen kokemusten- ja tiedonvaihtoon sekä yhteiseen
kehittämiseen. Tapahtuman teemat on valittu vammaisneuvostoille keväällä 2021 tehdyn 
kyselyn pohjalta.

Vammaispalvelujen ja vammaisneuvoston edustajien yhteistyökokous 

• keskiviikko 8.12.2021, klo 17-18.30 teams 

Seuraava kokous

• 9.12. klo 17-18 budjettikokous


